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Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF Seniorerna Häggen, Piteå  
 

Tid: Måndag den 12 december 2022 kl.14.00 

Plats: Hemma hos Monika Lundkvist 

Närvarande: Zandra Nordin, Sara Dahlberg, Roland Öberg, Anna Enkvist, Karin  

Burman, Gun Malmkvist, Thomas Wire´n och Monika Lundkvist 

                           

 

 

§   1. Sara Dahlberg hälsade välkommen och öppnade mötet. 

 

§   2. Till ordförande för mötet valdes Sara Dahlberg och till justerare Anna Enkvist. 

 

§   3.  Dagordningen fastställdes 

 

§   4.  Utvärdering av genomförda aktiviteter 

 

- Extra SPF-mötet den 23 november. Zandra berättade kort om innehållet. Anna hade 

under mötet berättat om antal, kön och ålder på medlemskadern 

Vid det tillfället hade Häggen 714 medlemmar fördelade på 469 kvinnor och 245 

män. 

70-åringarna var flest, 287 kvinnor och 144 män 

80-åringarna                124 kvinnor och 84 män 

90-åringarna                 20 stycken 

                  Frågan om hur vi kan få fler yngre medlemmar diskuterades. 

                  Under denna punkt kom också upp olika namnförslag som stöd till valberedaren  

                  Thomas Wire´n att arbeta vidare med.  

 

- Bion ”Härifrån och till evigheten” Ca 30 av våra medlemmar var där. Nästa termin 

är SPF Rönnen ansvariga för utbudet. 

 

- Månadsmötet på Acusticum var välbesökt 

 

- Kulturcafét om romansbedrägeriet hade varit intressant. 

 

§ 5.     Ekonomiuppföljning och bokslut 

      

            Karin delade ut ett papper med ekonomiskt utfall 2022 och förslag till budget för 2023. 

            Frågor som kom upp under denna punkt var 

            Annonsering av aktiviteter, hur ofta och var 

            Ersättning till styrelsen (årsmötesfråga) 

            Posten ”inköp varor” budgeterades till 15000 kr  

            Styrelsen föreslår ingen höjning av medlemsavgiften (årsmötesfråga)   

            Det konstaterades slutligen, att det finns pengar. 
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§ 6.     Årsberättelsen, 

         

            Dags att börja arbetet med denna. Ska vara klar till styrelsemötet i januari. 

 

§ 7.      Månadsmötet den 25 januari 2023 

            Frågor att ta upp då, lokal för våra träffar, APP-genomgång mm 

 

 

§ 8.      Övriga frågor 

            Sara tog upp frågan om lokal för våra aktiviteter. Bör tillsättas en grupp som arbetar  

            med frågan 

 

            Tävlingen ”Gå till Haparanda” 

 

            Distriktet hade ställt frågan om vad vi vill att de ska arbeta med. Två förslag kom upp  

            Bra utbildningar av ledamöter i styrelserna, att vara researrangörer. 

 

            SPF Häggens telefon. 

            Styrelsen beslutar att teckna ett föreningsabonnemang med Telenor.  

              

             

 

  § 9.  Mötet avslutas 

 

 

 

 

 

Ordförande                                                      Sekreterare 

 

 

 

 

Justeras 

 

 

 

Anna Enkvist 

 

 

 

 

 

 


